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Zápis z 8. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 19. 6. 2024 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

                                    Ing. Lucie Kopáčková, Ph.D. 

   Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

                                    Mgr. Alexandra Petrů 

Ing. Dita Štyvarová, Ph.D. 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Ing. Eliška Nacházelová 

Bc. Martina Kindl 

 

       

Vedení fakulty/hosté:Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

    Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

    Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty  

    Bc. Tereza Šponiarová   

 

   

Omluvení senátoři   

a vedení fakulty:       Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 

   Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

Bc. Jakub Dragoun 

Bc. Radek Bureš  

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

doc. Ing. Lenka Slavíková, Ph.D. – proděkanka pro vědu  

                   

Neomluvení senátoři:   

   Štěpánka Puchernová 
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Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 

Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Výroční zpráva o činnosti FSE UJEP za rok 2023 

4. Podmínky přijímacího řízení pro NMgr. SP pro akademický rok 2024/25 

5. Debata nad Plánem realizace strategického záměru pro rok 2025 

6. Různé 

 
 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, členy vedení fakulty a hosty a následně omluvila senátory, od nichž 

obdržela omluvu ze zasedání. Informovala o změnách ve složení senátu, především ve 

Studentské komoře AS FSE UJEP. Kolegům Jonáši Jiránkovi, Ondřeji Černému a Tereze 

Šponiarové po úspěšném absolutoriu zaniklo jejich členství v senátu. Všem poděkovala za 

jejich výbornou práci pro akademický senát. Novými senátorkami za SKAS FSE UJEP se 

stávají poslední náhradnice z voleb do AS FSE UJEP z roku 2022, a sice Martina Kindl, 

kterou předsedkyně přivítala přímo na jednání AS FSE UJEP, a Štěpánka Puchernová. 

Předsedkyně senátu dále konstatovala, že se senát na svém zasedání dne 19. 6. 2024 sešel 

v počtu 8 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání, který jim byl 

předem zaslán. Předsedkyně přidala do programu nové dva body, a sice bod č. 6 Schválení 

volby místopředsedy AS FSE UJEP a bod č. 7 Příprava doplňujících voleb do SKAS FSE 

UJEP, paní tajemnice požádala o zařazení bodu č. 8 Čerpání FRIM. Další připomínky, ani 

doplnění ke změně programu vzneseny nebyly, senát proto přistoupil k hlasování o novém 

programu zasedání.  

Nový program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání  

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání  

3. Výroční zpráva o činnosti FSE UJEP za rok 2023 

4. Podmínky přijímacího řízení pro NMgr. SP pro akademický rok 2024/25 

5. Debata nad Plánem realizace strategického záměru pro rok 2025 

6. Schválení volby místopředsedy AS FSE UJEP   

7. Příprava doplňujících voleb do SKAS FSE UJEP  

8. Čerpání FRIM 

9. Různé 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8, proti 0, zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  
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Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Pokračující úkol z minulých zasedání senátu o možnosti selektivně zveřejňovat telefonní čísla 

studentů ve STAGu byl na zasedání znovu přednesen. Pan proděkan pro studium sdělil, že na 

svůj dotaz obdržel od tvůrců STAGu odpověď, která nebrala v potaz již předtím vyslovené 

kladné stanovisko od pověřenkyně pro ochranu osobních údajů UJEP. Bylo sděleno, že je 

zapotřebí mít nejprve právní rozbor této věci a teprve na základě něho lze požádat o úpravu 

funkčnosti informačního systému. Vzhledem k předpokládané nákladovosti daného kroku a 

následné nejistotě, zda tento krok skutečně povede k vyřešení problému a ochotě studentů 

poskytovat ke zveřejnění telefonních čísel souhlas, se vedení FSE UJEP usneslo na tom, že 

další kroky v tomto směru již nebude podnikat.  

 

Ad 3) Výroční zpráva o činnosti FSE UJEP za rok 2023  

Předsedkyně senátu předala slovo proděkance pro rozvoj a kvalitu Lucii Povolné, která 

představila předložený dokument. Senátoři a všichni akademičtí pracovníci fakulty měli 

možnost se s touto VZ v předstihu seznámit a k dokumentu vznést své připomínky či 

komentáře. Tyto připomínky byly do textu nyní zapracovány, text bude ještě předložen 

k závěrečné korektuře a graficky upraven. Dílčí připomínky budou ještě vypořádány. Po 

krátké diskuzi přistoupili senátoři k hlasování, přičemž se hlasovalo o VZ o činnosti FSE 

UJEP za rok 2023 v plném znění, tj. s dopracovanými připomínkami. 
 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje Výroční zprávu o činnosti FSE UJEP za rok 

2023.    

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8  x proti 0  x zdrželo se 0   

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 
 

Ad 4) Podmínky přijímacího řízení pro NMgr. SP pro akademický rok 2024/25 

Předsedkyně AS FSE UJEP předala slovo proděkanovi pro studium Miroslavu Kopáčkovi, 

který zevrubně představil předložený dokument a důvod, proč jsou tyto přijímací podmínky 

předloženy senátu ke schválení v tuto dobu, tj. v jiném časovém období než podmínky 

přijímacího řízení pro NMgr. pro ostatní obory. Důvodem je úspěšné získání akreditace pro 

NMgr. oboru SP v průběhu měsíce června t.r.  Následně senát přistoupil k hlasování o 

představeném dokumentu.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje podmínky přijímacího řízení pro NMgr. 

studijní program Sociální práce pro akademický rok 2024/2025.    

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8 x proti 0 x zdrželo se 0   

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 
 

Ad 5) Debata nad Plánem realizace strategického záměru pro rok 2025 

Předsedkyně senátu předala slovo proděkance pro rozvoj a kvalitu Lucii Povolné, která 

senátory seznámila s procedurou tvorby a harmonogramem schvalování tohoto dokumentu, 

posléze se zaměřila na krátké představení jednotlivých cílů daných oblastí. Jde o materiál, 

který byl pod názvem Strategický záměr fakulty na období 2021-2025 schválen senátem již 

v předchozím funkčním období. Každoročně pak probíhá schvalování Plánu realizace 
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strategického záměru na jednotlivé roky tohoto období. Senátoři nyní mají možnost 

spolupodílet se na tvorbě tohoto Plánu, nyní tedy na rok 2025. Dokument je nyní v návrhové 

fázi a do 26. 6. lze podávat připomínky, komentáře, náměty do sdíleného dokumentu, který 

paní proděkanka zaslala senátu již v předstihu, a který předsedkyně senátu rozešle ještě 

jednou senátorům společně se zápisem z tohoto zasedání AS FSE UJEP.   

Ad 6) Schválení volby místopředsedy AS FSE UJEP 

Vzhledem k tomu, že dosavadní místopředsedkyně senátu Tereza Šponiarová úspěšně 

absolvovala své bakalářské studium na fakultě a nepodala nejpozději v den ukončení studia 

přihlášku k dalšímu studijnímu programu (dle č. 1 odst. 8 JŘ AS FSE UJEP, NMgr. oboru SP 

nebyl dříve akreditován), zaniká ji nyní senátorský mandát a je tak zapotřebí zvolit nového 

místopředu či místopředsedkyni senátu. Předsedkyně senátu navrhla, že by se volba mohla 

zrealizovat na zasedání senátu dne 23. 10., neboť se již předpokládá kompletní stav senátorů 

ve SKAS FSE UJEP. Jelikož nezazněly žádné protinávrhy, senát přistoupil k hlasování.  

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP v souladu s čl. 3 odst. 1 Jednacího řádu AS FSE UJEP 

schvaluje volbu místopředsedy AS FSE UJEP na řádném zasedání AS FSE UJEP dne  

23. 10. 2024.    

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8  x proti 0  x zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 7) Příprava doplňujících voleb do SKAS FSE UJEP 

Předsedkyně  senátu  informovala o aktuálním stavu a počtu senátorů v AS FSE UJEP. Ve 

SKAS FSE UJEP máme nyní podstav a je zapotřebí vyhlásit volby na 1 senátora do této 

komory. Předsedkyně navrhla, že by se volby mohly zrealizovat dne 9. 10. 2024.  

Veškeré náležitosti k doplňujícím volbám, tj. harmonogram voleb, organizační pokyny, 

složení volební komise a termín konání voleb podléhají schválení senátem. Předsedkyně 

předpřipraví tyto materiály a požádá senátory o schválení formou per rollam.    

 

Ad 8) Čerpání FRIM 

Paní tajemnice Dagmar Kubišová předložila senátu návrh na uvolnění částky 10.000 Kč 

z FRIM FSE na návrh vylepšení kamerového systému a místního rozhlasu v prostorách 

fakulty, v jeho obou hlavních budovách. Návrh řešení je podkladem pro celouniverzitní 

projekt v oblasti ochrany a zabezpečení fakulty a univerzity. Předsedkyně EK AS FSE UJEP 

Lucie Kopáčková uvedla, že členové komise návrh projednali a doporučují ostatním 

senátorům návrh schválit  

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje čerpání FRIM FSE ve výši 10 000 Kč za 

konzultace a návrh řešení na uprgrade a rozšíření kamerového systému a místního 

rozhlasu v budovách FSE.    

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8  x proti 0  x zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  
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Ad 9) Různé 

1) Paní tajemnice dále oznámila, že byla vysoutěžena firma na rekonstrukci badatelny v rámci 

projektu RODOS, přičemž realizace by měla proběhnout v letních měsících t.r. Na příští rok 

je naplánována oprava výtahu v budově FSE UJEP v Moskevské ulici.   

 

2) Předsedkyně senátu sdělila, že společně se zápisem ze zasedání AS FSE UJEP pošle 

senátorům též vyhodnocení dotazníkového šetření o spokojenosti studentů UJEP s menzou 

CPTO.  

 

Předsedkyně senátu na závěr zasedání poděkovala všem senátorům a hostům za aktivní účast, 

popřála všem krásné léto a sdělila, že další zasedání AS FSE UJEP se uskuteční 23. 10. 2024.  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 12:55 hod. 

 

    

 

Zápis provedla: Kateřina Smejkalová 


